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Pó³nocna czê�æ Milanówka (na pó³noc
od torowiska PKP) okrêgi wyborcze
nr 1, 2 i 3 � 5 listopada 2007 r. ZSG nr 3,
ul. ¯abie Oczko 1.

Jaki jest koszt zakupu willi Waleria
przy ulicy Spacerowej 20 i nieruchomo-
�ci po firmie Cobra przy ulicy Spacerowej
4? Co znajdzie siê w tych obiektach ? Kie-
dy willa Waleria i Cobra bêd¹ oddane do
u¿ytkowania?

Burmistrz: £¹czny koszt zakupu obu
nieruchomo�ci wynosi 5 450 000 z³ ze sp³a-
t¹ w ci¹gu 3 lat.

W willi Waleria znajdzie swoje miejsce
O�rodek Kultury z Muzeum dorobku rze�bia-
rza Jana Szczepkowskiego, Muzeum Miasta
i Muzeum Jedwabiu,  bêd¹ m.in. kameralne
sale koncertowe i konferencyjne oraz  klub
muzyczny w piwnicy.  Zostan¹ poddane kon-
serwacji przedmioty z dorobku Jana Szczep-
kowskiego przekazane Gminie w formie da-
rowizny. Co jest wa¿ne, na podstawie wyko-
nanych ekspertyz geotechnicznych, hydro-
geologicznych i dendrologicznych odst¹pili�my
od budowy zag³êbionej sali widowiskowej
dla 340 widzów na dziedziñcu willi �Waleria�.

Do budynku przy ulicy Spacerowej 4
w celu roz³adowania ciasnoty w miejskich
budynkach, maj¹ zostaæ przeniesione nastê-
puj¹ce referaty Urzêdu Miejskiego:  referat
Spraw Obywatelskich, referat Technicznej
Obs³ugi Miasta, referat Geodezji i Gospodar-
ki Przestrzennej. Ponadto zostan¹ tam prze-
niesione jednostki organizacyjne Gminy:
Zak³ad Gospodarki Komunalnej i Mieszka-
niowej i Biblioteka Miejska. Usytuowana tam
zostanie Serwerownia Miejska dla potrzeb
Miejskiej Sieci Informatycznej. Znajd¹ tam
siê pomieszczenia dla organizacji pozarz¹-
dowych, w tym tych, które obecnie maj¹ swo-
j¹ siedzibê w budynku PSS Spo³em przy uli-
cy Warszawskiej 37.  W budynku �A� Urzê-
du Miejskiego  parter zostanie przeznaczo-
ny dla referatu bud¿etowo-finansowego
a I i II piêtro dla referatu organizacyjnego, re-
feratu o�wiaty i Jednostki Wdra¿ania Fun-
duszy Unijnych. W budynku przy ulicy Fi-
derkiewicza 41 znajdzie siê wiêcej przestrze-
ni dla O�rodka Pomocy Spo³ecznej i Punktu

Sprawozdanie
ze spotkañ radnych i w³adz wykonawczych miasta
Milanówka z Mieszkañcami Milanówka � jesieñ 2007
(najwa¿niejsze pytania zadawane w³adzom miasta i odpowiedzi)

W spotkaniach uczestniczyli z ramienia w³adz uchwa³odawczych: Przewodnicz¹cy Rady Miasta Milanówka Jerzy Olczak, radni
Miasta Milanówka w poszczególnych okrêgach � okrêg nr 1 Karol Wójcik, Ma³gorzata Filipiak, okrêg nr 2 Ewa Kubek i Dariusz
Kopeæ, okrêg nr 3 Jacek Banaszczyk, Jacek £ocz i Bo¿ena Utrata, okrêg nr 4  Bo¿ena Osiadacz i Maria Sobczak, okrêg nr 5
Ma³gorzata Trêbiñska i Barbara Wi�niewska, okrêg nr 6 Waldemar Parol i W³odzimierz Staro�ciak, okrêg nr 7 Katarzyna S³owik.
W³adze wykonawcze reprezentowali: Burmistrz Miasta Milanówka Jerzy Wysocki, Z-ca Burmistrza Bogdan Korycki, kierownik
referatu Technicznej Obs³ugi Miasta Urzêdu Miejskiego Wies³aw Krendzelak  Komendant Stra¿y Miejskiej Karol £uczak i p.o.
Komendanta Policji Gra¿yna Pierkowska.

Informacyjno-konsultacyjnego ds. Uzale¿-
nieñ. Gmina zrezygnuje ponadto z dzier¿a-
wy pomieszczeñ od PSS Spo³em przy ulicy
Warszawskiej 37.

Willa Waleria zostanie oddana do u¿yt-
kowania najwcze�niej w 2010 r., je�li dosta-
niemy dofinansowanie ze �rodków unijnych.
Je�li nie otrzymamy �rodków unijnych to
oddanie do u¿ytkowania mo¿e przesun¹æ siê
w  czasie o 2-3 lata.

Budynek przy ulicy Spacerowej 4 zosta-
nie zasiedlony jesieni¹ 2008 roku.

Po co kupuje siê willê Waleria i przed-
mioty po Janie Szczepkowskim, je�li by³a
do tego powo³ana Fundacja im. Szczep-
kowskiego?

Burmistrz: Fundacja nie mia³a tyle pie-
niêdzy, aby ochroniæ willê �Waleria� i zbio-
ry przed zniszczeniem.

Miasto otrzyma³o od fundacji Szczep-
kowskich prace o warto�ci 3,3 mln z³ � co
siê stanie z tymi zbiorami, jak bêd¹ eks-
ponowane, konserwowane i ile to bêdzie
kosztowaæ. Czy przejêcie tych zbiorów nie
jest zbyt du¿ym obci¹¿eniem dla Mila-
nówka?

Burmistrz: Je�li miasto nie podda tych
przedmiotów konserwacji, ulegn¹ zniszcze-
niu. Trzeba wiêc zapobiec temu. Koszt kon-
serwacji to ok. 2,5 mln z³. Jest to obci¹¿enie
dla Miasta, ale nie na tyle zasadnicze, aby
mia³o to wp³yw na decyzjê o zakupie willi
�Waleria� i przejêciu zbiorów, tym bardziej,
¿e planujemy dofinansowanie ze �rodków
unijnych.

Czy by³y konsultacje spo³eczne zaku-
pu Walerii?

Burmistrz, Radny Jacek Banaszczyk,
Radny Karol Wójcik: Referendum ani de-
baty spo³ecznej w tej sprawie nie by³o. By³y
konsultacje z  organizacjami spo³ecznymi.
Organ uchwa³odawczy samorz¹du czyli
Rada Miasta, sk³adaj¹ca siê z  przedstawi-
cieli mieszkañców � na mój wniosek, podjê-
³a w sprawie zakupu �Walerii� decyzjê, zgod-
nie ze swoimi kompetencjami i ponosi razem
ze mn¹ za tê decyzjê odpowiedzialno�æ przed
wyborcami.

Czy by³y rozwa¿ane inne lokalizacje
Centrum Kultury ni¿ willa �Waleria�?

Burmistrz: Tak, np. Ko�cielna 3 � obecna
siedziba MOK, czy Turczynek poszpitalny,
ale tê uznali�my za najbardziej korzystn¹.

Czy jest prognoza kosztów utrzyma-
nia �Walerii� i kto ocenia³?

Burmistrz: Koszty zosta³y oszacowane
na kwotê 100 000 z³ przez pracowników
Urzêdu Miejskiego na podstawie kosztów
eksploatacji istniej¹cych budynków u¿ytecz-
no�ci publicznej w Milanówku

Czy planowana jest zmiana organiza-
cji ruchu na ulicy Ko�ciuszki na odcinku
Krakowska � Ko�cielna w zwi¹zku
z utrudnieniem przejazdu przez parkuj¹-
ce pojazdy?

Z-ca Burmistrza: To jest sta³y problem.
Najpierw bêd¹ wybudowane w przysz³ym
roku prostopad³e parkingi na ul. Piasta na
wysoko�ci Przychodni. Pó�niej rozwa¿ymy
zmianê organizacji ruchu w tym rejonie miasta.

Czy bêdzie rondo na skrzy¿owaniu Ko-
�cielnej i Ko�ciuszki?

Z-ca Burmistrza: Nie. Brak miejsca na
du¿e rondo, a ma³e nie mo¿e byæ zastosowane.

Co zrobiæ z bezdomnymi psami i kotami?
Komendant SM: Zg³osiæ do Stra¿y Miej-

skiej. Bezpañskie psy i koty s¹ wy³awiane
przez  specjalistyczn¹ firmê i odwo¿one do
schroniska, z którym Miasto ma spisan¹
umowê. Od³owione zwierzêta maj¹ tam za-
pewnione do¿ywocie.

Co siê dzieje z budynkiem Ma³ej Gale-
rii MOK?

Z-ca Burmistrza: Budynek jest wy³¹czo-
ny z eksploatacji. Popêka³ strop i �ciany,
w wyniku osiadania jednego z naro¿ników
budynku. Obecnie uzgadniany jest z konser-
watorem zabytków projekt remontu budyn-
ku. Budynek ma zostaæ przywrócony do
u¿ytkowania od II pó³rocza przysz³ego roku.

Co robi siê w sprawie zwiêkszenia bez-
pieczeñstwa rowerzystów na ulicy Ko-
�ciuszki i Pi³sudskiego?

Komendant Policji: Ulice s¹ za w¹skie na
wyznaczenie �cie¿ek rowerowych. Policja nie
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bêdzie karaæ, je�li rowerzy�ci poruszaæ siê
bêd¹ po chodnikach, ustêpuj¹c pierwszeñ-
stwa pieszym.

Czy s¹ projekty techniczne na kana³y
sanitarne w ulicach bocznych w os. Go-
spodarska? Czy w tym roku �cieki pop³y-
n¹ kana³ami?

Z-ca Burmistrza: Projekty na ulice bocz-
ne s¹ aktualnie opracowywane. Jest jeszcze
szansa na uruchomienie kanalizacji jeszcze
w tym roku, ale pogoda mo¿e przeszkodziæ
w dotrzymaniu tego terminu.

Czy bêdzie droga równoleg³a do �wier-
kowej i czy bêdzie mo¿na pozbawiæ tê
drogê kategorii drogi publicznej ?

Burmistrz:  Tak, bêdzie. W ramach miej-
scowego planu zagospodarowania prze-
strzennego Zachód-2 wykupili�my pas tere-
nu pod drogê na po³udnie od ulicy �wierko-
wej. Pozwoli to na przeniesienie ulicy �wier-
kowej w ci¹g nowej drogi.

Brak znaku informuj¹cego o skrzy¿owa-
niu Pewnej z Pó³nocn¹. Czy bêdzie znak?

Z-ca Burmistrza: Znak zostanie usta-
wiony bez zbêdnej zw³oki.

Czy ulica Pewna bêdzie od�nie¿ana
i czy  nawierzchnia t³uczniowa bêdzie na-
prawiona?

Z-ca Burmistrza: Tak, bêdzie od�nie¿a-
na ³¹cznie z zawrotk¹, a nawierzchnia zo-
stanie naprawiona na wiosnê.

Jakie s¹ konsekwencje za wylewanie
szamba na ziemiê przez konkretnego
stra¿nika Stra¿y Miejskiej na jego pose-
sji (adres znany) ?

Komendant SM: Kontrola nie wykaza³a
winy stra¿nika � nie wylewa³ �cieków. Gdy-
by �cieki by³y wylewane stra¿nik poniós³by
surow¹ karê.

Czy bêdzie remont asfaltu na Grabo-
wej (Dêbowa � Okólna)?

Burmistrz: Tak, planujemy zrobiæ to
w przysz³ym roku.

Trzeba wybudowaæ nowy Teatr Letni!
Burmistrz: Takie s¹ plany, ale nie wcze-

�niej ni¿ w latach 2014-15.
Kiedy bêdzie wybudowana ulica Stawy

i Wielki K¹t? Spada trzeci raz z planu.
Burmistrz: I etap � nawierzchnia t³ucz-

niowa, krawê¿niki i chodnik planowane s¹
wreszcie na 2008 r.

Kiedy bêd¹ posprz¹tane karpy z tere-
nu kolejowego w rejonie ulic Krakowskiej,
Wielki K¹t, Okopy Górne i Stawy?

Burmistrz: Jeszcze tej jesieni.
Czy miasto mo¿e posprz¹taæ spalony

budynek przy ul. Pó³nocnej?
Burmistrz: Nie. Zg³osimy to do Powiato-

wego Inspektora Nadzoru Budowlanego
o wystawienie nakazu rozbiórki.

Czy mo¿na linie energetyczne na ulicy
Pewnej �schowaæ� pod ziemiê?

Burmistrz: Zak³ad Energetyczny robi to
bardzo niechêtnie z uwagi na du¿e koszty
takiej modernizacji.

Przy remontach chodników nale¿y pa-
miêtaæ o niepe³nosprawnych. Na Wójtow-
skiej przy szkole pozosta³ jeszcze jeden
stopieñ. Czy bêdzie zlikwidowany?

Z-ca Burmistrza: Tak, w przysz³ym roku.

Wniosek o czêste patrole Stra¿y Miej-
skiej i Policji w rejonach ulic Zachodniej,
Spó³dzielczej, Królowej Jadwigi w godzi-
nach rannych.

Komendant SM, Komendant Policji:
TAK, bêd¹.

Nadmierna prêdko�æ samochodów na
ulicach. Czy bêdzie to kontrolowane?

Burmistrz: W przysz³ym roku bêdzie ku-
piony lub wydzier¿awiony fotoradar i bêd¹
kontrole.

Wniosek: zorganizowaæ parking na
placu naprzeciw Liceum.

Burmistrz: Nie mo¿na wykupiæ dzia³ki.
Jest bardzo du¿o spadkobierców i nie ma zgo-
dy wszystkich na sprzeda¿.

Ile jeszcze bêdzie kamer w systemie
monitoringu ulicznego ?

Komendant SM: Obecnie jest 17 kamer.
Docelowo bêdzie przynajmniej 30 w oparciu
o sieæ �wiat³owodow¹.

�rodkowa czê�æ Milanówka (miêdzy
torowiskiem PKP a ulic¹ Królewsk¹)
okrêgi wyborcze nr 4 i 5 � 6 listopada
2007 r. �wietlica OSP Milanówek,
ul. Warszawska 18.

Trzeba reklamowaæ ka³u¿e w nowo
wyremontowanej ulicy Królewskiej.

Z-ca Burmistrza: Ka³u¿e tworz¹ siê
w czê�ci nie remontowanej.

Jakie s¹ plany inwestycyjne: drogi i ka-
nalizacja w ulicy D³ugiej i Granicznej?

Z-ca Burmistrza: Kanalizacja w Granicz-
nej w 2009 r., w D³ugiej w 2010r. Drogi po
kanalizacji.

Czy planowana jest budowa chodnika
w Krótkiej?

Burmistrz: Tak, planujemy w przysz³ym
roku to zrobiæ

Do czego s³u¿yæ bêd¹ zak³adane obec-
nie linie na s³upach?

Komendant SM: Jest to Miejska  Sieæ In-
formatyczna na bazie �wiat³owodów s³u¿¹-
ca do po³¹czenia informatycznego obiektów
w³asno�ci miasta, do kamer monitoringu
miejskiego oraz do bezp³atnego Internetu dla
mieszkañców, tzw. hot spot.

Czy miasto przewiduje zmniejszyæ za-
nieczyszczenie powietrza spalinami z ko-
minów domowych?

Burmistrz: Niestety,  nie ma przepisów
upowa¿niaj¹cych gminê do zakazywania
spalania w domowych piecach jakichkolwiek
paliw. Miasto ma jedynie mo¿liwo�ci zaka-
zywania palenia ognia na powierzchni ziemi.

Bêdziemy prowadziæ dzia³ania edukacyj-
ne w�ród mieszkañców.

Na ulicy D³ugiej rozje¿d¿any jest chod-
nik. Czy miasto co� zrobi w tej sprawie?

Z-ca Burmistrza: Zabezpieczymy chod-
niki s³upkami b¹d� innymi elementami przed
naje¿d¿aniem samochodami.

Czy asfalt na ulicy Grudowskiej na od-
cinku Prosta � Graniczna zostanie wymie-
niony?

Z-ca Burmistrza: Planujemy zrobiæ to
w przysz³ym roku, o ile starczy �rodków fi-
nansowych.

Ulica Grudowska przy Warszawskiej
jest bardzo niebezpieczna i trudna do
przejechania przez parkuj¹ce samocho-
dy. Czy zostanie ustawiony znak zaka-
zuj¹cy parkowania?

Burmistrz: Tak, po jednej stronie ulicy zo-
stanie ustawiony znak zakazu parkowania
oraz bêd¹ znaki ograniczaj¹ce prêdko�æ do
40 km/godz.

Czy Rada Miasta podejmie prace nad
wprowadzeniem akcji ograniczenia ko-
rzystania z samochodu w centrum mia-
sta i promocji rowerów i ruchu pieszego?

Z-ca Burmistrza:  Na opracowanie
i wdro¿enie odpowiedniego programu jest
jeszcze za wcze�nie. Nie ma spo³ecznej ak-
ceptacji pozostawienia samochodu na rzecz
pieszych wêdrówek.

Kiedy bêdzie �cie¿ka rowerowa w uli-
cy Grudowskiej?

Burmistrz: Jest w planach na kolejne lata.
Ze wzglêdu na trudno�ci komunikacyjne
tego rejonu s¹ problemy z opracowaniem
najlepszego rozwi¹zania komunikacyjnego
� jest dylemat czy �ladem ulicy Grudowskiej
wzd³u¿ dawnego przystanku WKD Granicz-
na, ma biec �cie¿ka rowerowa, czy jezdnia.
Obecnie opracowujemy koncepcjê budowy
�cie¿ek rowerowych w powi¹zaniu z gmina-
mi s¹siednimi, cz³onkami Stowarzyszeni
Gmin Zachodniego Mazowsza �Mazovia�.

Kiedy bêdzie kanalizacja w ulicy D³ugiej?
Z-ca Burmistrza: Planujemy budowê na

rok 2010.
Czy WKD bêdzie je�dzi³a czê�ciej i czy

bêdzie przed³u¿ona do stacji PKP?
Burmistrz: Jeste�my udzia³owcami WKD

w 2,4% i mamy jaki� wp³yw na jej dzia³anie.
Zwiêkszenie czêstotliwo�ci zale¿y od kupna
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wiêkszej ilo�ci taboru i w przysz³o�ci bêdzie
to mo¿liwe. W tej sprawie wystosujê pismo
do Prezesa WKD. Nie ma planów wyd³u¿e-
nia linii do stacji PKP.

Czy sieæ internetowa bêdzie ogólnodo-
stêpna?

Burmistrz: Tak, bêdzie to mo¿liwe po wy-
budowaniu Miejskiej Sieci Informatycznej.
Zostan¹ stworzone strefy publicznego dostê-
pu do Internetu, tzw. fot spoty.

Czy do miasta nale¿y oczyszczanie
osadników kratek deszczowych na ulicy
Królewskiej?

Z-ca Burmistrza: Nie, nale¿y to do za-
rz¹dcy drogi czyli do Mazowieckiego Zarz¹-
du Dróg Wojewódzkich. Je�li jednak zarz¹d-
ca siê nie wywi¹¿e, a woda bêdzie sta³¹ na
jezdni, zrobimy to sami.

Czy poziom zad³u¿enia miasta nie
przekroczy nied³ugo progu granicznego,
kiedy wkroczyæ bêdzie musia³ komisarz?

Burmistrz: Zad³u¿enie miasta jest obec-
nie na bezpiecznym poziomie (27% docho-
dów bud¿etowych) i nie grozi nam komisa-
ryczny zarz¹d. Zgodnie z obowi¹zuj¹cymi
przepisami, mo¿emy zad³u¿yæ Miasto do
równowarto�ci 60% bud¿etu.

Trzeba zlikwidowaæ ka³u¿ê na ulicy
Piotra Skargi przy wiadukcie � zalane s¹
studzienki asfaltem!

Z-ca Burmistrza: Tak, zajmiemy siê tym
jeszcze przed zamian¹ dróg z Powiatem (uli-
ca Dêbow¹ w przysz³ym roku oddajemy Po-
wiatowi, Powiat nam oddaje ulicê Piotra
Skargi).

Czy TAXI mo¿e dzia³aæ czê�ciej w nocy?
Burmistrz: TAXI to prywatna przedsiê-

biorczo�æ i nie mamy �rodków prawnych do
nakazywania czegokolwiek, jednak¿e prze-
prowadzê rozmowê z w³a�cicielami taksó-
wek w tej sprawie.

Czy bêd¹ dy¿ury nocne aptek?
Burmistrz: Bêdê rozmawia³ z w³a�cicie-

lami aptek w tej sprawie. Zale¿y to wy³¹cz-
nie od dobrej woli  w³a�cicieli aptek.

Po³udniowa czê�æ Milanówka (na
po³udnie od torowiska PKP) okrêgi
wyborcze nr 6 i 7 � 7 listopada 2007 r.
Zespó³ Szkó³ Gminnych nr 1,
ul. Królewska 69.

Co dalej z budynkami i terenem po
szpitalu na Turczynku?

Burmistrz: Starosta, jako reprezentant
w³a�ciciela obiektu, przedstawi³ nieruchomo�æ
do sprzeda¿y w drodze przetargu. Miasto
Milanówek ma prawo do pierwokupu � wstêp-
na cena 3 mln z³. sprawa zakupu przez Mia-
sto zostanie rozstrzygniêta jeszcze w tym roku.

Kiedy bêdzie o�wietlenie na ulicy Brwi-
nowskiej?

Z-ca Burmistrza: Inwestycja, na skutek
protestu Stowarzyszenia Na Rzecz Miast-
Ogrodów zosta³a wstrzymana. Obecnie jest
na etapie opracowania nowej decyzji lokali-
zacyjnej.

Co Pan Burmistrz mo¿e powiedzieæ
w sprawie pogryzienia dziecka przez bez-
domnego psa na terenie Milanówka?

Burmistrz: Nie mam informacji o takim
fakcie. Miasto jest przygotowane do wy³a-
wiania bezdomnych psów � wystarczy sygna³
do Stra¿y Miejskiej i pies zostanie z³apany
i umieszczony w schronisku.

Dlaczego informacje z sesji Rady Mia-
sta na stronie internetowej Urzêdu Miej-
skiego nie s¹ aktualne?

Burmistrz: Odpowiedzi na interpelacje
Radnych i protoko³y z Sesji Rady Miasta pu-
blikowane s¹ po ich przedstawieniu i przy-
jêciu na kolejnej Sesji. Niemniej, do³o¿ê
wszelkich starañ, by informacje by³y za-
mieszczane jak najszybciej to mo¿liwe.

Czy Starostwo odda Miastu Przychod-
niê Zdrowia?

Burmistrz: Nie. Jednak Starosta Grodzi-
ski zapewni³, ¿e �rodki finansowe uzyskiwa-
ne z wynajmu zostan¹ przeznaczone na re-
monty budynku, a ponadto, przychodnia
bêdzie funkcjonowaæ tak, jak do tej pory i nie
bêdzie stanowiæ zaplecza dla Szpitala Za-
chodniego z Grodziska Maz.

Jakie zachêty do korzystania z komu-
nikacji publiczne zaproponuje Burmistrz
mieszkañcom?

Burmistrz: Zostan¹ wyremontowane po-
czekalnie PKP. Zostanie ustawiony stojak na
rowery przy przystanku WKD Grudów. Roz-
wa¿ane jest tak¿e wyd³u¿enie tras miejskiej
komunikacji autobusowej z Grodziska do
Milanówka.

Czy Milanówek korzysta³ ze �rodków
Unii Europejskiej?

Burmistrz: Do tej pory, mimo z³o¿enia
wniosków, nie uda³o nam siê uzyskaæ dofi-
nansowania na projekty inwestycyjne. Za-
mierzamy uzyskaæ dofinansowanie m.in. na
rozbudowê systemu kanalizacji sanitarnej
w Milanówku, adaptacjê willi �Waleria� na
Centrum Kultury i budowê przedszkola przy
ul. Fiderkiewicza, budowê Miejskiej Sieci In-
formatycznej, modernizacjê budynku miej-
skiego przy ulicy Spacerowej 4 i moderniza-
cjê obiektu OPS przy ulicy Fiderkiewicza 41.

Na jakim etapie jest sprawa budowy
obwodnicy Milanówka?

Burmistrz: 8 listopada bêdzie dostarczo-
ne do Urzêdu Miejskiego zlecone przez Mia-
sto do wykonania przez firmê Transeko,
opracowanie: Studium koncepcyjne podsta-

wowego uk³adu drogowego miast: Grodzisk
Maz., Milanówek, Brwinów, Podkowa Le�na
<http://www.milanowek.pl/pdf/1812/mila-
nowek.fina.pdf>. Zaplanowany scenariusz
przewiduje kolejno spotkanie zespo³u robo-
czego ds. obwodnicy, debatê spo³eczn¹ i te-
matyczn¹ sesjê Rady Miasta, na której radni
podejm¹ ostateczne stanowisko w sprawie
przebiegu dróg alternatywnych dla drogi
nr 719.

Czy bêdzie zamieszczone w internecie
na stronie Urzêdu Miejskiego Studium
koncepcyjne dot. obwodnicy?

Burmistrz: Tak.
Czy bêdzie po³¹czenie ulicy Bocianiej

z ulic¹ Nadarzyñsk¹?
Burmistrz: W 2008 roku skolektorowa-

ny zostanie Rów Grudowski i na nim powsta-
nie ulica z nawierzchni¹ gruntow¹.

Kiedy bêdzie uchwalony bud¿et na rok
2008?

Burmistrz: Najprawdopodobniej na po-
cz¹tku stycznia. Do 15 listopada bêdzie
przedstawione Radzie Miasta prowizorium
bud¿etowe.

Czy tereny przy ulicy Nadarzyñskiej
przewidziana s¹ pod budownictwo miesz-
kaniowe i dlaczego przy ulicy Nadarzyñ-
skiej funkcjonuje baza transportowa?

Burmistrz: S¹ to tereny budowlane. Nie
wydawa³em zgody na tê bazê, poniewa¿ na
prowadzenie takiej dzia³alno�ci gospodarczej
nie potrzeba zgody. W sprawie nieprawid³o-
wo�ci zwi¹zanych z funkcjonowaniem tej
bazy toczy siê postêpowanie prowadzone
przez referat Ochrony �rodowiska.

Czy jest szansa na to, ¿e tereny przy
oczyszczalni �cieków bêd¹ przeznaczone
pod budownictwo mieszkaniowe ?

Burmistrz: Tak. Na tym obszarze nie ma
aktualnego planu zagospodarowania prze-
strzennego st¹d zgodê na budowê wydaje siê
po dokonaniu analizy porównawczej zabu-
dowy dzia³ek s¹siednich, tzw. Zasada dobre-
go s¹siedztwa. Zgoda ma charakter indywi-
dualny i nie mo¿e dotyczyæ ca³ego terenu,
a jedynie konkretnej dzia³ki.

Czy Burmistrz zdecyduje siê na wpro-
wadzenie preferencji dla mieszkañców
Milanówka w sprawie parkowania na
parkingach miejskich?

Z-ca Burmistrza: Nie mo¿emy dyskry-
minowaæ mieszkañców innych miejscowo�ci,
rozwa¿ymy ponownie mo¿liwo�æ preferen-
cji dla mieszkañców Milanówka.

Czy bêdzie utwardzona ulica Sko�na?
Z-ca Burmistrza: W bud¿ecie na 2008

rok zostanie uwzglêdniona inwestycja
utwardzenia t³uczniem jezdni na ca³ej d³u-
go�ci, a mo¿e nawet i budowa chodnika.



32

Kiedy bêdzie dokoñczona budowa ka-
nalizacji sanitarnej w ulicach Cichej i Sko-
�nej oraz wybudowana jezdnia i chodniki?

Z-ca Burmistrza: Budowa kanalizacji
jest przewidziana na rok 2009, a budowa
ulicy po kanalizacji. We�miemy pod uwagê
wcze�niejsze utwardzenie jezdni t³uczniem.
Osiedle GSM okrêg wyborczy nr 5
� 8 listopada 2007 r. �wietlica
�rodowiskowa, ul. Brzozowa 7

Kto odpowiada za sprz¹tanie schodów
na wiadukt drogowy?

Z-ca Burmistrza: Ze wzglêdu na nie wy-
wi¹zywanie siê ze swoich obowi¹zków przez
zarz¹dcê drogi powiatowej, oczyszczaniem
letnim zajmuje siê miasto. Dopilnujê, aby fir-
ma sprz¹taj¹ca czê�ciej sprz¹ta³a ten rejon
Milanówka. Natomiast zimowe oczyszczanie
ze �niegu i lodu wykonuj¹ poszczególni za-
rz¹dcy dróg.

Dlaczego £êgi nie s¹ sprz¹tane od wie-
lu lat?

Burmistrz: £êgi, jako u¿ytek przyrodni-
czy nie mog¹ byæ oczyszczane z li�ci, ga³êzi
i z³amanych drzew. Natomiast s¹ sprz¹tane
ze �mieci komunalnych. Polecê s³u¿bom
miejskim dok³adniejsze sprz¹tanie tego te-
renu z odpadów.

W okresie letnim m³odzie¿ ha³asuje.
Czy bêd¹ kontrole na osiedlu?

Komendant Policji, Komendant SM:
Bêd¹ czêstsze kontrole.

Czy ulica Sportowa bêdzie do�wietlona?
Z-ca Burmistrza:  We�miemy to pod

uwagê przy robotach w przysz³ym roku.
Czy mo¿na dostawiæ jeszcze jeden po-

jemnik do selektywnej zbiórki odpadów
na osiedlu przy kapielsku miejskim?

Burmistrz: Dostawimy jeszcze jeden po-
jemnik na tworzywa sztuczne w przysz³ym
roku.

Dlaczego nie po³o¿ono asfaltu na War-
szawskiej na t³uczniu.

Z-ca Burmistrza: Bêdzie po³ozony
w przysz³ym roku. W bie¿¹cym zabrak³o pie-
niêdzy.

Kiedy bêdzie �cie¿ka przez £êgi?
 Burmistrz: �cie¿ka ekologiczna ma byæ

urz¹dzona w przysz³ym roku.
Czy bêd¹ progi zwalniaj¹ce na Piotra

Skargi?
Z-ca Burmistrza: Dopóki jest ulic¹ po-

wiatow¹ progów nie bêdzie. Pó�niej rozpa-
trzymy ten wniosek.

Sprawozdanie opracowa³
Kierownik Referatu Technicznej Obs³ugi Miasta

Wies³aw Krendzelak


